
Referat Styremøte LBHK 30.mai i Klubbhuset                   

Tilstede; Karina S, Marianne W, Line J, Anne M, Helene B, Guri TM 

18.  Innkalling og forslag til dagsorden Godkjent 

19.  Referater fra styremøter skal legges ut på hjemmesiden, inntil styret får opplæring i bruk av 

hjemmesiden sendes referater til webmaster for publisering. Opplæring i bruk av 

hjemmesiden settes så raskt som mulig etter skoleferien. 

20. Problemhunder. Styret og klubb, derunder også klubbens instruktører, kan ikke gå god for 

spesifikke private hundetrenere eller atferdsspesialister og oppfordrer derfor eiere av hunder 

med atferdsutfordringer å søke hjelp på egen hånd.  

21. Instruktørhonorar økes til 2500,- pr kurs. Styret oppdaterer instruks for Intern 

instruktørveiledning og Intern hjelperveiledning. Nyeste dokument gjelder fra 30.mai-22, 

tidligere veiledninger er ikke gyldig etter denne dato. 

22. Byvandring og Mandagstrening / Light trening honoreres på lik linje med gruppeledere; 

1000,- pr pluss dekket p-avgift 660,-  

23.  Forespørsel om hjelp til kiosksalg ved agilitystevne i august. Styret ønsker at agilitygruppa 

selv ber de andre gruppene og klubbens medlemmer om hjelp til å drifte en evt kiosk på 

plassen. 

24. Trygt og sikkert uteområde for stevner og trening 

Klubben disponerer pt ikke egen gresslette, vårt treningsområde er inne i hallen og på grusen 

mellom hallen og klubbhuset. Bruk av øvrige områder for bl.a stevner må avtales direkte med 

olympiaparken. 

Treningsområdet vårt kan ikke sikres med permanent gjerde men bør, med tanke på 

sikkerheten til både klubbens medlemmer som trener hundene sine på området og andre 

brukere av områdene rundt olympiaparken, sette opp sperrebånd og bukker med skilt om at 

trening med løs hund pågår. Sperringene må alltid fjernes etter bruk. Ved gjennomføring av 

stevner er det viktig at arrangør tar sikkerheten for alle parter på alvor for å unngå uheldige 

og potensielt farlige situasjoner der løs hund er involvert. 

25. Sponsoravtaler. Buddy er ikke lenger regnet som klubbens sponsor, instruktørgruppa bes 

hente evt gaver i forbindelse med kurs hos en av klubbens sponsorer.  

Anne M legger ut informasjon om klubbens sponsoravtaler på klubbens FBgruppe samt at 

hjemmesiden oppdateres med klubbens medlemsfordeler. 

26. Vaktmester Rune setter opp kodeboks på brakka for nøkkel til hallen. 

Vedlikehold; Klubbens henger trenger nye dekk, Rune fikser dette. 

Det er behov for grus foran hallens øvre inngang (ved brakka) Rune fikser dette. 

 Neste styremøte blir 27.juni kl 18 i klubbhuset  

Guri Th Myrstuen, sekretær 

 


